
 
 

 

Svar på motion: 

Styrelsen har tagit del av motionen och beslutat att avslå den. 

Motiveringen till avslaget är att det skulle vara administrativt förödande att behöva driva in en 
mindre summa från varje enskild andelsägare. De administrativa kostnaderna och 
arbetsinsatsen som skulle krävas för detta överstiger vida de potentiella intäkterna, vilket gör det 
ekonomiskt oförsvarbart. 

Vidare anser styrelsen att man inte ska betala för en andel som man redan äger. Ägandet av en 
andel innebär per definition att dess värde redan är en del av föreningens kapital. 

För att säkerställa transparens kommer föreningen fortsatt att årligen presentera en lista över 
andelsägare vid stämman. Dessutom ska varje andelsägare skriva in värdet av sin andel i 
respektive årsredovisning årligen, vilket vi kommer att betona i kommande stämma. 

Styrelsen anser därför att de befintliga rutinerna är tillräckliga och att motionens förslag inte bör 
genomföras. 

 

Västanvik folkhögskolestyrelsen 


